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ĀRKĀRTAS FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 11. 

 

2023. gada 1. jūnijā 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs   - komitejas vadītāja vietniece Karina Putniņa 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Iekšējā auditore Viktorija Belova, Nekustamo īpašumu speciāliste 

Vineta Alviķe, Ķekavas novada sociālā dienesta juriste Ilze Birzule, Galvenais projektu vadītājs 

Māris Ozoliņš. 

 

SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Uldis Blicavs. 

 

Sēdē nepiedalās - Juris Žilko. 

 

 

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" budžeta plāna izpilde par 2023. 

gada pirmo ceturksni;  

2. Par audita veikšanu Ķekavas novada pašvaldības aģentūrā “Ķekavas ambulance”;  

3. Par audita veikšanu Ķekavas novada pašvaldības iestādē “Baldones sporta komplekss” 

un pašvaldības aģentūrā “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra”;  

4. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu biedrības “Latvijas Politiski represēto apvienība” 

atbalstam;  

5. Par projekta iesnieguma iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības 

mehānisma plāna 1.2.1.3.i. investīcijai "Pašvaldību ēku un infrastruktūras uzlabošana, 

veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju izmantošanu un uzlabojot;  

6. Par nekustamā īpašuma Prīmulu iela 3, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 141", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma "Sakaiņi", Dzintaros, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  
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Karina Putniņa atklāj sēdi. 

 

 

1. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" budžeta plāna izpilde par 2023. 

gada pirmo ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:00:15) 

 

Par jautājumu ziņo Uldis Blicavs. Sniedz atskaiti par SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" 

budžeta plāna izpildi par 2023. gada pirmo ceturksni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, K. Putniņa aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Karina Putniņas -  

Pieņemt zināšanai,  

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu.    

    

    

 

 

2. Par audita veikšanu Ķekavas novada pašvaldības aģentūrā “Ķekavas ambulance” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:04:45) 

 

Par jautājumu ziņo Viktorija Belova. Ņemot vērā, ka laika periodā no 2023.gada 30.marta, kad 

tika pieņemts lēmums Finanšu komitejā un līdz 10.maijam auditore bija darba nespējā, un laika 

periods līdz 1.jūnijam ir pārāk īss, lai veiktu Finanšu komitejā un rīkojumā noteikto auditu, 

aicina Finanšu komitejā sniegt atzinumu un izpildes termiņu pagarināt vismaz līdz 2023.gada 

30.jūnijam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Viktorija Belova, Dace Cīrule, Andris 

Ceļmalnieks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, K. Putniņa aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Karina Putniņas -  

Pagarināt iekšējā audita veikšanas termiņu Ķekavas novada pašvaldības aģentūrā 

"Ķekavas ambulance" līdz 2023. gada 30. jūnijam, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Aigars 

Vītols, Dace Cīrule, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums), 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu.  
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3. Par audita veikšanu Ķekavas novada pašvaldības iestādē “Baldones sporta komplekss” 

un pašvaldības aģentūrā “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:11:50) 

 

Par jautājumu ziņo Viktorija Belova. Ņemot vērā, ka laika periodā no 2023.gada 30.marta, kad 

tika pieņemts lēmums Finanšu komitejā un līdz 10.maijam auditore bija darba nespējā, un laika 

periods līdz 1.jūnijam ir pārāk īss, lai veiktu Finanšu komitejā un rīkojumā noteikto auditu, 

aicina Finanšu komitejā sniegt atzinumu un izpildes termiņu pagarināt vismaz līdz 2023.gada 

7.jūlijam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Dace Cīrule, Viktorija Belova. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, K. Putniņa aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

Priekšlikums no Karina Putniņas -  

Pagarināt iekšējā audita veikšanu Ķekavas novada pašvaldības iestāde "Baldones 

sporta komplekss" un pašvaldības aģentūrā "Ķekavas novada pašvaldības sporta 

aģentūra" līdz 2023. gada 7. jūlijam, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Aigars 

Vītols, Dace Cīrule, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums), 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu.  

 

4. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu biedrības “Latvijas Politiski represēto apvienība” 

atbalstam 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:16:44) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Birzule. Ir saņemts iesniegums no biedrības “Latvijas Politiski 

represēto apvienība” par atbalstu politiski represēto personu salidojumam. Biedrība organizē 

politiski represētajām personām salidojumu  2023.gada 5.augustā plkst. 13:00 Brīvdabas 

estrādē, Ikšķilē un lūdz Ķekavas novada pašvaldības atbalstu Ķekavas novadā dzīvojošo 

politiski represēto personu dalības maksājumam 120,00 euro apmērā salidojuma 

organizēšanas izdevumu segšanai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Ilze Birzule, Inese Jēkabsone. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, K. Putniņa aicina uzsākt balsošanu par 

lēmumprojektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu biedrības “Latvijas Politiski represēto apvienība” 

atbalstam, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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5. Par projekta iesnieguma iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības 

mehānisma plāna 1.2.1.3.i. investīcijai "Pašvaldību ēku un infrastruktūras uzlabošana, 

veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju izmantošanu un uzlabojot 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:24:20) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Atbilstoši Ministru kabineta 2022.gada 8.novembra 

noteikumiem “Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna reformu un 

investīciju virziena  "Energoefektivitātes uzlabošana" 1.2.1.3.i. investīcijas "Pašvaldību ēku un 

infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju 

izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti" īstenošanas noteikumi” un projektu iesniegumu 

atlases nolikumam, atklātā projektu iesniegumu konkursā ir pieejami kopumā 29 304 000 EUR.. 

Investīcijas mērķis ir uzlabot pašvaldību ēku un infrastruktūras energoefektivitāti, lai 

samazinātu ikgadējo primāro enerģijas patēriņu un sasniegtu enerģijas ietaupījumu, ieviešot 

efektīvākos siltumnīcefekta gāzu emisiju samazinošos pasākumus pašvaldību ēku 

energoefektivitātes un siltumnoturības uzlabošanai. Maksimālais finansējums vienam 

projektam ir 2 000 000 EUR. Maksimālā Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības 

mehānisma finansējuma atbalsta intensitāte projektā ir 100 % no projekta kopējām 

attiecināmajām izmaksām bez pievienotās vērtības nodokļa. Projektu iesniegumu iesniegšanas 

termiņš ir līdz 2023.gada 22.jūnijam, ieskaitot. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Māris Ozoliņš, Aigars Vītols. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, K. Putniņa aicina uzsākt balsošanu par 

lēmumprojektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par projekta iesnieguma iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības 

mehānisma plāna 1.2.1.3.i. investīcijai "Pašvaldību ēku un infrastruktūras uzlabošana, 

veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju izmantošanu un uzlabojot”, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

6. Par nekustamā īpašuma Prīmulu iela 3, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:36:15) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir saņemts privātpersonas 2023.gada 19.janvāra iesniegums 

par zemes gabala Prīmulu ielā 3, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Gatis Līcis, Vineta Alviķe.  
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, K. Putniņa aicina uzsākt balsošanu par 

lēmumprojektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par nekustamā īpašuma Prīmulu iela 3, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu”,  

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

 

7. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 141", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:40:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir saņemts privātpersonas 2022.gada 2.septembra 

iesniegums par zemes gabala “Radiotehnika 141”, Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, K. Putniņa aicina uzsākt balsošanu par 

lēmumprojektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 141", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu”,  

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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8. Par nekustamā īpašuma "Sakaiņi", Dzintaros, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:42:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir saņemts privātpersonas iesniegums par Ķekavas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma “Sakaiņi”, Dzintaros, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Vineta Alviķe. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, K. Putniņa aicina uzsākt balsošanu par 

lēmumprojektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par nekustamā īpašuma "Sakaiņi", Dzintaros, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu”,  

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:02 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Karina Putniņa 

 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


